
 

 

Til Folketinget – Finansudvalget 

 
Vedrørende aktstykke 161 – nyt it-system til understøttelse af klagesagsbehandling og 

ejendomsvurdering. 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 1 (Aktstykke nr. 161 - § 9 Skatteministeriet) af 10. 

september 2015. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Kristian Hertz 

  

14. september 2015 
J.nr. 15-2324115 

  

Finansudvalget 2014-15 (2. samling)
Aktstk. 161 endeligt svar på § 9 spørgsmål 1
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad kan ministeren oplyse om samspillet mellem det nye IT system, der tænkes udviklet 

her, og EFI systemet, der måske tænkes helt skrottet, herunder hvordan man sikrer sig, at 

de forskellige fremtidige IT systemer i SKAT tænkes sammen til ét sammenhængende 

system? 

 

Svar 

Indledningsvist skal det oplyses, at der ikke for så vidt angår de anvendte data, processer, 

organisation eller it er sammenhæng mellem inddrivelsesområdet og ejendomsvurderin-

gerne. 

 

Konkret tænkes det nye ejendomsvurderingssystem udviklet som et selvstændigt og rela-

tivt afgrænset it-system, der naturligvis integrerer med andre systemer i det omfang, det er 

nødvendigt. Det tilstræbes – bl.a. på baggrund af SKATs erfaringer med EFI – at reduce-

re kompleksiteten mest muligt i det it-system, der skal understøtte klagehåndteringen og 

de fremtidige ejendomsvurderinger. Det er derfor heller ikke et mål for SKAT at lave ét 

sammenhængende it-system.  
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